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Jegyzőkönyv 
 

Készült Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
2022. május 25-én 17.00 órakor 

a Pusztaszabolcsi Polgármesteri Hivatal Üléstermében (2490 Pusztaszabolcs, Velencei út 2.) 
megtartott nyílt üléséről 

 
Jelen voltak: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
 dr. Egyed Péter alpolgármester 
 Báldy Katalin, Erdélyi Gergő Ferenc, Kátai György, Pupp József, Sztupa Gergely, 

Sztupa József, Tüke László - képviselők 

Meghívottak: Vezér Ákos jegyző 
 Wasserné Ősi Márta Pusztaszabolcsi Polgármesteri Hivatal gazdasági 

vezetője 
 Miklósi Péter Pusztaszabolcsi Polgármesteri Hivatal igazgatási 

osztályvezetője 
 Csiki Andrea Pusztaszabolcsi Városi Óvoda és Bölcsőde 

intézményvezetője 
 Farkas Tímea Pusztaszabolcsi Szociális és Gyermekjóléti 

Intézmény vezetője 
 Pásztor László tűzoltó százados parancsnok-helyettes 

Dunaújvárosi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 
 Rumpler Istvánné „Harmónia” Nyugdíjas Egyesület elnöke 
 Ludányi Géza Pusztaszabolcsi Polgármesteri Hivatal közterület-

felügyelője 
 Horváth Éva jegyzőkönyvvezető 

 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy az ülés határozatképes, mivel 
a 9 fő megválasztott képviselőből 9 fő megjelent. 
Javasolta a meghívóban szereplő napirend-tervezet elfogadását azzal a módosítással, hogy 9. napirendi 
pontként a „Pusztaszabolcs Város Önkormányzat 2021. évi zárszámadása”, 10. napirendi pontként „Az 
önkormányzat 2021. évi gazdálkodásáról szóló független könnyvizsgálói jelentés”, 13. napirendi pontként 
a „Javaslat a helyi környezet védelméről szóló rendelet módosítására, 14. napirendi pontként a „Közösségi 
együttélés alapvető szabályait meghatározó rendelet módosítása”, 18. napirendi pontként a helyszínen 
kiosztott „Beszámoló a 2021. évi belső ellenőrzésről” és 19. napirendi pontként a helyszíni „Kastély 
ideiglenes villamos energia ellátás kiépítése” című előterjesztéseket tárgyalják. Szavazásra bocsátotta 
javaslatát. 
 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
89/2022. (V. 25.) határozata 
A mai nyílt ülés napirendjének meghatározásáról 

Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete mai nyílt ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
határozza meg: 

Napirend előtt: 
- Tájékoztató a két ülés közti eseményekről, intézkedésekről, átruházott hatáskörben hozott döntésekről 
- Kérdések, interpellációk 
Napirend 1. pontja 

Beszámoló a Dunaújvárosi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2021. évi tűzvédelmi 
tevékenységéről 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
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Napirend 2. pontja 
Nyugdíjas egyesület támogatása 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Napirend 3. pontja 

Házi gyermekorvosi körzet működéséhez saját forrás biztosítása 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

Napirend 4. pontja 
A közterület-felügyelő 2021. évi tevékenységéről 

Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 
Napirend 5. pontja 

Magyar utcai szennyvízcsatorna gerincvezeték építése 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

Napirend 6. pontja 
A gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 2021. évi ellátásának átfogó értékelése 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Napirend 7. pontja 

A bölcsőde kiviteli terveinek ajánlatáról 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

Napirend 8. pontja 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat 2021. évi költségvetési rendeletének módosítása 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Napirend 9. pontja 

Pusztaszabolcs Város Önkormányzat 2021. évi zárszámadása 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

Napirend 10. pontja 
Az önkormányzat 2021. évi gazdálkodásáról szóló független könyvvizsgálói jelentés 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Napirend 11. pontja 

Az önkormányzat 2022. évi pénzügyi tevékenységének könyvvizsgálata 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

Napirend 12. pontja 
Az adózás és adóhátralékok alakulása 2021. évben 

Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 
Napirend 13. pontja 

Javaslat a helyi környezet védelméről szóló rendelet módosítására 
Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 

Napirend 14. pontja 
Közösségi együttélés alapvető szabályait meghatározó rendelet módosítása 

Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 
Napirend 15. pontja 

A Faunus Kft-vel kötött közétkeztetési szerződés megszüntetése 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

Napirend 16. pontja 
Javaslat telekalakításra és ingatlaneladásra Felsőcikolán 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Napirend 17. pontja 

Ügyeleti díjak emelése 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

Napirend 18. pontja 
Beszámoló a 2021. évi belső ellenőrzésről 

Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 
Napirend 19. pontja 

Kastély ideiglenes villamos energia ellátás kiépítése 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
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Napirend előtt: 
 
Tájékoztató a két ülés közti eseményekről, intézkedésekről, átruházott hatáskörben hozott döntésekről 
 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy egy nagyon aktív hónapot zárnak, ami ismét adott kihívásokat. 
Többször egyeztetett a NEAK-kal a gyermekorvos támogatásának kiegészítésével kapcsolatban. Erről 
részleteket a napirendi pontnál mond. 
Részt vett a Szabolcs Vezér Gimnáziumban szervezett ballagáson, ahol beszédet is mondott. Nagyon 
meghitt, családias hangulatú ballagáson vettek búcsút a tanulóktól. 
A családsegítő intézményvezetője Anyák napi műsort szervezett, melyen felléptek a Zsiráf Óvoda 
Napsugár csoportjának óvodásai, általános iskolás diákok, valamint a velencei Entz Ferenc 
Szakközépiskola tanulói. Nagyon kellemes program volt, megköszönte a szervezést az intézményvezető 
asszonynak. 
A mosodával kapcsolatban egyeztetett Lépi Rolanddal, még néhány dokumentumot alá kellett írni. 
Hónapokkal ezelőtt ez téma volt a testületi ülésen, dönteni kellett a területtel kapcsolatban. Újabb probléma 
merült fel, mert a mosoda közterületre építette ki a vízaknáját, amire a DRV hívta fel a figyelmet. 
Felsőcikolán több alkalommal járt a glóbusz miatt, illetve helyszíni bejárás volt a most épülő 
munkásszállással kapcsolatban, amelyről szintén tárgyalnak még a mai ülésen. 
Fogadóórát tartott az időseknek a Magyar u. 6. szám alatt. Nagyon jó kezdeményezés volt és természetesen 
folytatása is lesz. Külön kérésük volt az időseknek, hogy szolgáltasson az önkormányzat temetői járatot. 
Ezt jövő hónapban tesztszerűen elkezdhetnék. Megállapodtak abban, hogy heti egy alkalommal a városi 
kisbusszal kiviszik az időseket a temetőbe és egy óra múlva visszahozzák őket, ha kell, több fordulóval. 
Szóba került az égetés is, amit úgy gondol, hogy jobban kellene kommunikálni, mert kicsit megtévesztő az 
az információ, hogy szabad égetni. Ha ilyen cikk, vagy információ megjelenik a médiában, az a külterületre 
vonatkozik, hiszen jogszabályt hozott a Kormány arról, hogy nem lehet égetni belterületen. Igaz, a 
veszélyhelyzet ideje alatt átadta ezt a döntési lehetőséget az önkormányzatnak, hogy módosíthatják. Ezt a 
jogszabályt többször módosították, ezért úgy döntöttek, hogy betartják a Kormány által hozott intézkedést, 
emiatt nem lehet égetni lakott területen. Ezért jött létre a zöldhulladék elszállítása, bevállalták a 
költségvetésben a közel 1 millió forintos összeget, hogy ezzel is segítsék a lakókat. 
Büszke arra, hogy a glóbusz felújítása nagyon szépen halad. Ismert, hogy 117 millió forintba kerül a glóbusz 
felújítása, amit az önkormányzat költségvetéséből kellett volna megoldani. Hosszú évek óta életveszélyes 
a glóbusz, különösen vihar idején, mert minden egyes alkalommal megbontotta a burkolatot a szél. Nem 
kevés pénzébe került a karbantartás az önkormányzatnak, hogy minden vihar után a glóbuszra 
visszahelyezzék a leszakadt részeket. Ez a felújítás egy sikeres tárgyalásnak az eredménye. Két évig tárgyalt 
a NIPÜF-Kappával, az iváncsai ipari park projektmenedzserével. Volt egy kétéves szerződés, amit az előző 
városvezetés írt alá, ami alapján a Yaris Kabinnak 250 m3/nap vizet szolgáltatott a város a Yaris 
felépítéséhez, működéséhez. Plusz juttatást nem kért akkor az önkormányzat, csak a kötelezőt, mint minden 
lakosnak, a vízfogyasztásért a számlát kellett befizetni. Amikor megkereste a projektvezető, hogy szeretnék 
meghosszabbítani a szerződést, akkor a tárgyalást úgy kezdte, hogy megkérdezte, mit nyer ebből a város? 
Ez a 117 millió forintos állami pénzből megvalósuló glóbusz felújítás bekerült az ipari park fejlesztésébe, 
a közbeszerzésébe, a DRV csodálkozására is, mert nem értették, hogy Pusztaszabolcsnak miért segít az 
ipari park fejlesztésében az állam. Azért, mert még egy évet szolgáltatnak vizet a Yaris Kabinnak. Fontos, 
hogy a Yaris Kabinnak szolgáltatják a vizet, mert azzal nem ért egyet, hogy értékes magyar termőföldre 
épül fel egy akkumulátorgyár. A Yaris Kabint támogatják 250 m3/nap vízzel és ennek eredményeként 
felújítják a glóbuszt 117 millió forint összegben. 
A hónap közepén megtörtént az éves garanciális bejárás kilenc utcában. Azokat az utakat ellenőrizték a 
műszaki ellenőrrel és a kivitelező munkatársával, amelyek hitelből épültek a kampány előtt. Megjegyezte, 
ez a hitel egyre nagyobb súllyal nyomja az önkormányzat vállát, nagyon magas a kamata. Valótlan volt az 
az állítás, hogy nem kell majd félniük a kamatváltozásoktól. Sajnos megtörtént, amitől féltek, hogy a 
BUBOR emelkedni fog és a kamat egyre magasabb a költségvetés terhére. Azt tapasztalták ezen a 
garanciális bejáráson, hogy sok helyen süllyed az aszfalt. A Széchenyi utcában leállították az aszfaltozást, 
mert ott majdnem minden háznál kicserélték a vezetékek csatlakozását és a föld tömörítése miatt kellett 
várni, hogy ne süllyedjen meg az aszfalt. Ezzel szemben nagyon sok utcában megtörténtek pusztaszabolcsi 
vállalkozó által ezek a kiásások, rosszul lettek tömörítve, a vállalkozó utasításra leaszfaltozta az utat, most 
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látható, hogy hol történtek ezek az ásások. A műszaki ellenőr szerint úgy lehet kijavítani, ha a vállalkozót 
visszahívják és a saját költségére kijavítja: újra kiássa, feltölti, tömöríti és aszfaltozza. Ezek azonban súlyos 
milliókat jelentenének és a vállalkozó valószínűleg tönkre menne. 
Több megbeszélést tartottak a Művelődési Ház vezetőjével és munkatársaival a Gyermeknappal 
kapcsolatban. A zöld városban szerették volna a Gyermeknapot megtartani, de hosszú hónapok után csak 
tegnap érkezett meg az a szabvány villamosszekrény, ami országos szinten hiány volt, így végre elkezdődik 
a villany bekötése is. Ma felrotálták a területet és a fűmagot is elvetették. Emiatt a kastélykertben szervezik 
meg a Gyermeknapot. Az új helyszín miatt újra kellett szervezni a programokat. A műszaki bejárás 
megtörtént a zöld város területén és a hibákat már javítja a vállalkozó. 
Több alkalommal bejáráson vett részt a kivitelezővel és a szakirányú vállalkozókkal, akik a közbeszerzési 
eljárást megnyerték a főzőkonyha felújításával kapcsolatban. A konyhát néhány hónapja ellenőrizte a 
NÉBIH, amelyről készült jegyzőkönyv a mai ülésen helyszíni kiosztásra került. Amikor ezt elolvasta, 
mélységesen felháborodott, mert mintha egy balkáni konyhát vizsgáltak volna, ahol kosz volt és 
elhanyagoltság. Szerinte az utolsó pillanatban jött a megnyert pályázat, mert néhány hónapja csak hosszas 
beszélgetés után nem zárta be a NÉBIH ezt a konyhát. Tegnap a bizottsági ülést úgy zárták le, hogy felveszi 
a kapcsolatot Milvius Attilával, hogy milyen eszközöket vásárolnak meg tőlük. Nem sikerült, mert 
megelőzte Tüke László képviselő, amire nem volt szükség, mert ha megegyeznek egy bizottsági ülésen 
abban, hogy felveszi a kapcsolatot a vállalkozóval és kap esélyt arra, hogy elmondja, a bizottsági üléseken 
mi hangzott el, kicsit másképp kezdődik egy tárgyalás, mintha úgy hívja fel egy vállalkozó, hogy most 
említette Tüke László, hogy probléma volt a bizottsági ülésen és kellemetlen dolgok hangzottak el a 
konyháról és az önkormányzat nem akarja megvenni semmilyen felszerelésüket. Erre nem volt szükség és 
nem lenne szükség magyarázkodásra sem. Az eredménye ennek az lett, hogy mire befejezték az egyórás 
tárgyalást, a vállalkozó kapott egy telefonhívást, hogy az eszközöket nem adják el az önkormányzatnak. Jó 
lenne, ha a képviselők tiszteletben tartanák a polgármester kérését és ha megegyeznek valamiben egy 
bizottsági ülésen, akkor ahhoz tartsa magát mindenki, mert ez így nem segítség. Nagyon tisztességes volt 
Milvius Attila részéről, hogy elismerte a jegyzőkönyvben foglaltakat, nem magyarázkodott és elmondta, 
örül annak, hogy megnyerte az önkormányzat ezt a pályázatot és rendbe lesz téve a konyha. Az előző 
ciklusban is többször kértek segítséget, de nem kaptak. Tőle is kért segítséget karbantartásra, de a 
karbantartás a szerződés szerint, a vállalkozó feladata. Az eszközök megvásárlásával lehet alkudozni az 
önkormányzattal és abban kapott volna segítséget, de egy meszelést azért el kellett volna végezni minden 
évben. Június 16-án kezdődik a felújítás, a vállalkozás utolsó munkanapja június 15-én lesz. Ezt a témát 
tárgyalják a mai ülésen önálló napirendi pontként is. 
Az élelmezésvezetővel egyeztettek a Prizma Kft-vel a közétkeztetés biztosítására, amellyel június 
közepétől kezdődik az együttműködés. Nagyon profi céggel kötöttek szerződést. A városi honlapon és a 
Facebook oldalán is írt már erről és ott van egy link is, ahol megnézhetik, hogy milyen cég fogja szolgáltatni 
a meleg ételt a gyerekeknek, időseknek. 
Csiki Andrea óvodavezetővel Zamárdiban vett részt egy szemléletformáló konferencián, melyet a DRV 
szervezett. Azért volt nagyon fontos számára, hogy részt vegyen ezen a konferencián, mert tudta, hogy ott 
lesz egy olyan szakember, akivel beszélhet a cikolai vízzel kapcsolatban. Ez a szakember megerősítette azt, 
hogy az a koncepció, hogy ott glóbuszt vásárolt az előző városvezetés úgy, hogy ez a kút ennyire rossz 
állapotban van, egy vastalanító megvétele és beszerelése nem oldja meg a cikolai víz problémáját. 
Megkérdezte tőle, ha egy új kutat fúrnának a területen, akkor megoldódna-e a probléma? Azért 
gondolkodnak új kút fúrásában, mert bevizsgáltatták a kutat, aminek az aljáig sem tudtak a gépek lejutni, 
mert beomlott és szivárog is. A vastalanító egy ilyen vízminőségen nem segítene. A szakember azt mondta, 
ha egy új kutat fúrnának, az legalább 30-40 millió forint lenne. Ezzel a témával még foglalkozni fognak. 
Egy 24 millió forintos glóbuszt megvásároltak úgy, hogy nem volt teteje, döglött madarak voltak benne és 
nem volt engedélye a kútnak. Képviselőként akkor igennel szavazott, hogy legyen víz Cikolán, de akkor 
félrevezették. Nagyon hasznos volt a beszélgetés a DRV szakemberével, aki megerősítette azt és tanácsolta, 
hogy Pusztaszabolcsról kell kivinni a vezetéket azért, hogy a cikolaiaknak ne legyen még drágább a víz, 
mert a külön üzemeltetés drágább vizet jelentene Cikolán. 
A játszótérnél található műfüves pálya veszélyessé vált, balesetet okozhat. Árajánlatot kért a műfű és a háló 
cseréjére, amire 16 millió forintos ajánlat érkezett. Tárgyalást kezdeményezett Horváth Kevével, a Stadler 
ügyvezetőjével, mert a cég az önkormányzat legnagyobb támogatója. Amikor hozzájuk fordult, mindig 
segítettek. A Covid járvány idején az ő adományukból tudtak 300 családnak csomagot adni. A többszáz 
darab mikuláscsomagot is ők finanszírozzák a gyermekeknek. 2 millió forinttal nyitnak meg egy számlát, 
ennyit adományoz a Stadler és elkezdik a jótékonysági programokat. Bízik abban, hogy mielőbb ki tudják 
cserélni a műfüvet és a hálót. 
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Ebben a hónapban többször egyeztetett a Sport Club új elnökével, Gábor Attilával. Már az előző hónapban 
megkezdődött a minőségi munka, mert rendbe tették belülről is az épületet, egy konténernyi szemetet 
távolítottak el a házból és a környékéről. Az önkormányzat vásárolt egy új szivattyút, mert nem tudták 
öntözni a területet. A szivattyút beszerelték. Május 21-én szombaton 10-12 önkéntes saját fűnyírójával 
rendbe rakta a pályát. Mindenfajta rosszindulatú híresztelés ellenére az önkormányzat azt szeretné, hogy a 
futball talpra álljon Pusztaszabolcson. Ehhez nagy szüksége van a Sport Clubnak az önkormányzat 
támogatására és igyekszik őket mindenben segíteni. A rezsit már régóta az önkormányzat fizeti az 
ingatlanra. 
Áprilisban megkezdődött a város virágosítása, eddig 3 ezer tő virágot ültettek el. Sajnos, a városüzemeltetés 
vezetőjének, Horváth Zoltánnak nem sok embere van, elmúlt már az az idő, amikor 10-20 közmunkás volt. 
Valahol ez jó, hogy nincs annyi közmunkás, mert reméli, hogy dolgoznak. Csak 2 olyan ember van, aki a 
közterületen tudja a füvet vágni. Nagyon jól látják el a munkájukat, de nagy teher van ezen a két emberen, 
van, hogy 12 órát vágják a füvet. Az öntözést már nem tudják rábízni erre a csapatra, így egy 4 hónapos 
megbízási szerződést kötött Neikl Ferenccel, aki tavaly is rengeteget segített. A feladata a parkban lévő 
növények és a villanyoszlopon elhelyezett virágok locsolása. 
Tegnap részt vett a Dunaújvárosi Vízitársulat ülésén. A vízitársulat a település külterületén található 
vízelvezető árkok rendbetételéről gondoskodik. Az ülés azért hívták össze, mert felbomlik a vízitársulat és 
dönteni kellett az épületük eladásáról. A társulattól az állami támogatást elvonták és az önkormányzatok 
által befizetett hozzájárulásból nem tudják fenntartani. Az önkormányzat esetében 300 hektár külterületről 
van szó. Eddig évente 500 ezer forintot kellett fizetni, ami nem volt sok ahhoz, hogy rendben tartsák a 
külterületeket. Azt az ígéretet kapták, amíg a végelszámolás nem fejeződik be, addig ellátják a feladatot, 
ezért az idei évben ezzel nem lesz probléma, jövőre viszont az önkormányzat ezt meg kell oldani. 
Felvette a kapcsolatot egy szúnyoggyérítő céggel. Bizonyított, hogy nagyon sok rákos, tüdőbeteg és 
asztmás ember él a városban. Az mondják, hogy a kémiai vegyszer nem árt, de azért ne legyen kint ruha, 
kutya. Véleménye szerint, nem jó, ha kémiai vegyszerrel befújják a várost. Nem hiába rakták rendbe azt a 
3 km hosszú árkot, ami a városon keresztül fut, éppen a szúnyogok és a rágcsálók miatt. Ez a cég ezt a 
biológiai szúnyoggyérítést 490 ezer forint + Áfa összegért több alkalommal végzi el és azokat a területeket 
fogják beszórni, ahol a szúnyoglárvák megmaradhatnak. Tavaly megpróbálták a kémiai gyérítést, nem 
érezte, hogy olyan jó lett volna, mert ugyanúgy voltak szúnyogok. Minden arról szól, hogy a környezetet 
meg kell óvni, vigyázni kell egymásra, ezért az idei évben adjanak esélyt a biológiai szúnyoggyérítésnek. 
Az Önkéntes Tűzoltó Egyesület vezetősége kereste fel a jövővel, az együttműködéssel és a támogatás 
kéréssel kapcsolatban. Örömét fejezte ki, hogy kisimult a kapcsolat és hogy az új vezetés nagyon látványos 
előre mozdulást hajtott végre. Május 29-én nyílt napjuk lesz, amire érdemes elmenni és megnézni a szertárt, 
mert jogosan büszkék a környezetükre. Egyre több az érdeklődő a tevékenységükkel kapcsolatban és egy 
igazi közösségépítő civil szervezet lett, akikre számíthatnak. Tavaly a nagy melegben locsolták az utakat, 
amit elég volt egyszer kérni. Rengeteg lakónak segítettek fakivágásokban. Számíthatnak rájuk, ezért 
segíteni fogják őket is bármiben. 
Ma volt az ÁNTSZ bejárása az egészségügyi centrumban. Június 2-án jönnek az építésügyi hatóságtól és 
ahogy már elmondta korábban, a szükséges dokumentumokat feltöltötték. Az ÁNTSZ felhívta néhány 
dologra a figyelmet, különösen a szúnyoghálókra. Megjegyezte, hogy a két legnagyobb ablak sarkában két 
fecskefészek van, az ürüléknek az ÁNTSZ annyira nem örült, de ezeket az ablakokat nem fogják kinyitni, 
helyette a tetőablakokra teszik a szúnyoghálókat. Hosszú hónapokat csúszott a védőnők költöztetése az 
egészségügyi centrumba. Néhány éve készült el a gyermekorvosi rendelő és a védőnői szolgálat helye, de 
már rengeteg repedést kell kijavítani és újra kell festeni. Azzal is szembesültek, hogy a szerződés szerinti 
liftakna nem készült el, amit a vállalkozó befejezett saját költségére, de ezzel is hónapokat csúsztak. 
Felvette a kapcsolatot két festővel és nagyon bízik abban, hogy vasárnapig kijavítják ezeket a problémákat 
és megkezdődik a takarítás, berendezés és június 2-án, amikor jön az építésügyi hatóság, akkor már a klímák 
is üzemelni fognak. 
 
 
Tüke László: Reagált arra, hogy a bizottsági ülésen elhangzottakkal kapcsolatban a polgármester említette 
a nevét. Milvius Attilával beszélt a NÉBIH ellenőrzésről, az eszközökről és az is elhangzott, hogy a 
polgármesterrel való egyeztetés mindenképpen szükséges, erre felhívta a figyelmét. Ő volt az a vállalkozó, 
aki a polgármestert felhívta, mondta neki, hogy hivatkozhat rá, hiszen ez nyílt ülés volt, azt úgy is 
végighallgathatta volna, ha itt ül, semmi titok nem volt abban. Ezért döntött úgy, hogy felhívja a 
polgármestert. Elhangzott, hogy a polgármesterrel egyeztessen. A cikolai víz kapcsán a DRV-nek kezdettől 
fogva az volt a koncepciója, hogy a városból kell kivinni a vizet. Nem tudja, hogy most mennyibe fog 
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kerülni, de 2009-2010 környékén már volt erről szó, még Czompó István volt a polgármester. Akkor ez 
150 millió forintba került volna. Talán volt ilyenről szó, hogy már nem kerül annyiba, valamilyen oknál 
fogva. Emlékezete szerint, a DRV akkor erre adott egy árajánlatot. 2015-16-17-ig az Agárdi Farm Kft. 
szolgáltatta a vizet Cikolán, majd a cég felszámolta a saját tevékenységét és így a vízszolgáltatást 
felmondták. A tulajdonukban volt a glóbusz is. Az önkormányzat szembesült azzal a helyzettel, hogy 
Cikolán vannak ingatlanok, amelyeket el kell látni vízzel. Közben lejárt a glóbusznak a vízjogi engedélye. 
Tudják azt, hogy milyen minőségű volt a régi, elhasznált hálózatban a víz és az önkormányzatnak végig 
kellett gondolnia, hogy mi a legjobb megoldás. Ezeken az üléseken a mostani polgármester is ott volt. 
Akkor, abban a pillanatban ez tűnt a legjobb megoldásnak, hogy a helyi vízbázisra építve kiépül egy 
vízhálózat azzal a glóbusszal együtt, ami van. Eltelt néhány év, lehet, hogy utólag nem ez a legjobb 
megoldás, de akkor az önkormányzatnak muszáj volt tenni valamit, mert azokat az embereket el kellett 
látni vízzel, lehetőség szerint ivóvízzel. Azóta lehet, hogy változott a helyzet. Nagyon reméli, hogy nem 
150 millióba kerül ez a kiépítés, hanem kevesebbe, mert az nagyon komoly terhet jelentene. A polgármester 
említette a focit. Fontos dolog az, hogy az önkormányzat az egyesülettől átvállalja a rezsiköltséget, de 
ahhoz, hogy újrainduljon a futballélet, az önkormányzatnak a zsebébe kellene nyúlnia mélyebben. 
 
 
Vezér Ákos: Elmondta, a cikolai vízellátási problémákkal kapcsolatos olyan terv, hogy a belterületi vizet 
vezetik ki, az nem 2009-2010-es, mert 1998 óta foglalkozott ezzel Czompó István és jogerős terve volt erre 
az önkormányzatnak huszonévvel ezelőtt, amire Kátai György képviselő biztosan emlékszik. Akkor az út 
alatt nem engedték elvezeti a vezetéket és a telektulajdonosokkal kellett egyezséget kötni, de az is mind 
megköttetett. Azt a tervet kellett volna a DRV szerint életbe tartani még akkor is, ha sokkal egyszerűbb 
módon az út padkájában vezeti el a vizet az önkormányzat és nem kell ezt a sok kártalanítást és szerződést 
megkötni az út melletti tulajdonosokkal. A konyhával kapcsolatban a polgármester asszony elmondta, hogy 
a helyszínen ki lett osztva egy ellenőrzési jegyzőkönyv. Mindenkinek tudnia kell, hogy ez a konyha 
önkormányzati tulajdonban van, amit huszonévvel ezelőtt adta bérbe az önkormányzat megújuló 
közbeszerzési szerződésekkel a Faunus Kft-nek. Sajnos, időközben a cég ügyvezetője elhunyt és helyette 
családtagok vezették a céget és romlott az ellátás minősége. A legutóbbi NÉBIH ellenőrzés során azt 
tapasztalták, hogy a helyiségek használata nem biztosítja az ételek higiénikus, biztonságos elkészítését. Ez 
a vélemény mutatja azt, hogy jelenleg milyen állapotban van a közétkeztetés Pusztaszabolcson és ilyen 
feltételekkel és ilyen eredménnyel kapják az ételt a 0-3 éves gyermekek, a 3-6 éves óvodáskorú gyermekek 
és az iskolásgyermekek. Ez nagyon nagy tragédia ennek a településnek. Nagyon jó, hogy az önkormányzat 
nyáron elkezdi a konyha felújítást és saját kezébe veszi a konyha működtetést, mert jelenlegi formájában 
nem működött megfelelően ez a vállalkozó általi közétkeztetés a településen. 
 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Reagált Tüke László képviselő felszólalására. Valóban nyílt ülés volt, de mondta, 
hogy felveszi a kapcsolatot, mert sok probléma van, szeretné ezt lekommunikálni. Nem volt szükség arra, 
hogy a büfében rögtön elsőként közölje ezt Milvius Attilával, mert rossz irányba megy el egy tárgyalás 
ezáltal. 
A cikolai kúttal kapcsolatban elmondta, a DRV csak kettő kúttal üzemelteti a glóbuszt. Ha 40 millió forint 
egy kútfúrás, akkor ez már 80 millió forintot jelent. Már hónapokkal ezelőtt említette, hogy a vastalanító 
kell és kettő kút, mert csak kettő kúttal üzemeltet a DRV. A DRV az önkormányzatnak nem akar rosszat, 
ezért higgyék el, amikor azt tanácsolta, hogy innen vezessék ki a vizet, azt azért tette, mert a lakók, az 
üzemeltetők és az önkormányzat is jobban jár. Igen, itt ült az üléseken és félrevezették, mert az akkori 
polgármester tudta, hogy abból a kútból nem fognak tudni jó vizet szolgáltatni a lakók részére még a 
vastalanítóval se. Ráadásul egy olyan vállalkozóval kötött szerződést az akkori önkormányzat, akinek a 
vastalanítóját a DRV nem fogadta el csak úgy, hogy számos műszaki dolgot kellett módosítani. Emiatt egy 
év elment és utána a vállalkozó több millió forinttal többet kért volna. Nem volt tisztességes a történet sem 
az önkormányzat, sem a lakók felé, de legnagyobb károsultak még mindig az ott élők, mert nincs víz. Attól, 
hogy az Agrár Farm Kft-től egy tető nélküli glóbuszt megvásárolt 24 millió forintért az önkormányzat és 
6 millió forint biztos volt a javíttatása, nem gondolná, hogy jó üzlet volt úgy, hogy közben tanácsokat kapott 
a polgármester úr. Czompó István díszpolgár, akkori polgármester már elkezdett ez ügyben tárgyalni. A 
DRV szerint ugyanannyira jönne ki a víz kivezetése, mint a koncepció a két kúttal, a vastalanítóval és a 
glóbusszal mire normális víz folyna a csapokból. Annak idején azért volt magasabb az összeg, mert a Közút 
akkor nem engedélyezte, hogy a csövek ott fussanak az út mellett. Tárgyalt a Közúttal, ígéretet kapott, hogy 
engedélyezni fogják, de nem tartanak még ott, mert pénzt kell szerezni. 
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Dr. Egyed Péter: Kiemelte, hogy a polgármester asszony ezekben a vízügyekben már olyan jártas lesz, hogy 
meri rábízni ezt a cikolai ügyet. 117 millió forintot hozott ebbe a városba. Arról beszélnek, hogy nem ért a 
vízügyekhez, a glóbuszhoz, de egyszerűen csak leül tárgyalni és bizonyos dolgokat elér. Ez jelenleg a 
városnak 117 millió forintot jelent. A glóbusz, ami most épül, a polgármester asszony érdeme és nem azért, 
mert profi abban, hogy mi a vízügy, hanem mert tárgyal. Nem arról tárgyal, hogy befolyik egy összeg a 
városba és azt majd elkölti az önkormányzat bizonyos dolgokra, hanem fix dologról tárgyal, ami látható és 
a lakosság érdekeit szolgálja, nem pedig a vezetés érdekét. 
Megköszönte a Stadlernek, hogy 2 millió forinttal hozzájárult a műfüves pálya kapcsán induló 
kezdeményezéshez. Többször beszéltek erről a polgármesterrel, hogy egy nagyon szép és jó dolgot kellene 
erre ráfűzni. Ha kimondja, hogy „közösen Pusztaszabolcsért”, akkor sok embernek nem tetszik, de ez a két 
szó nem politikai csoportosulás, ez nem bármiféle választási hajrá. Ez a két szó kifejezi azt, amiben hisz, 
hogy ennél az asztalnál amikor ülnek és beszélnek valamiről, akkor valamilyen szinten leginkább az 
motivál mindenkit, hogy tegyenek ezért a városért. Azért ülnek itt, hogy közösen Pusztaszabolcsért 
tegyenek. Ebbe most beletartozik Horváth Keve is, aki 2 millió forintot ad erre a műfüves pályára. Azt 
szeretné, hogy ennek a két szónak az égisze alatt hozzanak létre olyat, hogy legyen egy számlaszám, ahova 
adakozni lehet és bizonyos tevékenységeket és mindent vonjanak be azért, ami önkéntes felajánlás és 
bármiféle támogatása a városnak. Ez alapján megmutatják az embereknek, ha közösen tesznek a városért, 
az jó dolgokat hoz létre. Azt akarta kifejezni, hogy felejtsék el, hogy ez a „közösen Pusztaszabolcsért” 
küzdés és nyomul előre, mert mindjárt választások vannak. Azt szeretné, hogy ez olyan dolog legyen, ami 
összefogja az embereket. Ezt a két szót akarta a glóbuszra felfestetni, hogy „Közösen Pusztaszabolcsért” 
és nem azért, mert a polgármester asszony 117 millió forintot hozott a városba és ezt majd ötven évig 
nézzük, hanem azért, mert ez egy felhívó üzenet. Mindenki elmegy arra és látja, hogy ezért a városért, ha 
mindenki tenni akar, akkor tehet. Ez ügyben nem volt egyetértés, ezért nem lett felirat. Ezen az ülésen 
szerette volna ezt elmondani, hogy ez alapján összeállhatnak városi szinten és mindenki beállhat mögé és 
a jó ötletek és pénz és minden mehet előre és tegyenek közösen Pusztaszabolcsért, mert ahogy mondják, 
ahogy hallják és ahogy látják, nagyon nagy égető szükség lesz arra, hogy összefogjanak, mert vészterhes 
idők fognak beköszönteni. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta határozati javaslatát, mely szerint a képviselő-testület 
tudomásul veszi az előző képviselő-testületi ülés óta eltelt időszak eseményeiről szóló polgármesteri 
tájékoztatót. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 8 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
90/2022. (V. 25.) határozata 
A két ülés közti eseményekről szóló tájékoztatóról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete az előző képviselő-testületi ülés óta eltelt időszak 
eseményeiről szóló polgármesteri tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
  



9 

 
 
Napirend előtt: 
 
Kérdések, interpellációk 
 
Tüke László: Megkérdezte, hogy az önkormányzati appnak a szerverét hol tárolják és milyen cég 
üzemelteti? Van egy olyan információja, hogy ezt a fajta, vagy ehhez hasonló appot a Nemzeti 
Infokommunikációs Szolgáltató is rendelkezésre bocsátja az önkormányzatoknak ingyenesen. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megjegyezte, még nem keresték meg ez ügyben az önkormányzatot. 
 
Tüke László: Lehet, hogy az önkormányzatnak kell megkeresni a NISZ-t, csak azért, mert akkor nem kell 
fizetni érte. Lehet, hogy nem így van, lehet, hogy érdemes lenne utánanézni ennek. Lehet, hogy nem is 
ugyanez a típusú app, hanem más, de úgy hallotta, hogy van ilyenre lehetőség. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szerinte, azért hiteles a tárgyalásokon, mert nem játsza el, ha valamihez nem ért, 
akkor szakembert hív segítségül, vagy kimondja, hogy nem érti, ezért mondják el újra. Ezért a kérdésre azt 
tudja válaszolni, hogy egy szlovák cég fejleszti az appot. Ha Tüke László képviselő tudott erről az appról, 
akkor örömmel vették volna, ha előbb mondta volna, amikor ezt a témát felhozta, hogy hagyják jóvá. 
 
Tüke László: Akkor még nem tudott erről. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Ez most egy tesztidőszak, a cég minden igényt kielégít. Havi 30 ezer forintról 
beszélnek, nem százezer forintokról. Nem cserélne most már szolgáltatót, mert bármivel fordulhatnak 
hozzájuk. Elégedett a segítőkészségükkel és a rugalmasságukkal. Arról nem beszélve, hogy nem könnyű 
megtanulni ezeket a tartalmakat feltölteni, amit már elsajátított a kommunikációs munkatárs is. A lakóknak 
is nehéz lenne azt kommunikálni. Hozzátette, hogy ez az app minden telefonra letölthető és minden 
információt feltöltenek ide. 
 
Tüke László: Megjegyezte, hogy alternatívaként biztos javasolta volna. Emlékezete szerint, erről március 
elején döntöttek és akkor még nem tudott ennek a cégnek a hasonló jellegű alkalmazásáról. A szerver hol 
van? Szlovákiában? 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szlovák cégről van szó, akkor Szlovákiában van. Hozzátette még az 
elhangzottakhoz, hogy az appon keresztül küldött leveleket csak ő látja. Hárman-négyen is írtak már 
javaslatokat. Sőt, volt olyan kommunikációval és marketinggel foglalkozó házaspár, aki ott ajánlotta fel 
önkéntes segítségét és erről már tárgyaltak is. Nagyon jó ez az applikáció emiatt is. 
Megállapította, hogy további kérdés, interpelláció nem volt, ezért rátért az 1. napirendi pont tárgyalására. 
 
 
Napirend 1. pontja 

Beszámoló a Dunaújvárosi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2021. évi tűzvédelmi 
tevékenységéről 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Köszöntötte Pásztor László tűzoltó századost. Elmondta, hogy mindkét bizottság 
tárgyalta és javasolta a beszámoló és az előterjesztés határozati javaslatának elfogadását. Véleménye 
szerint, az éves beszámolók során betekintést nyernek abba, hogy a 24 településen ellátott szolgálatuk során 
milyen sokat dolgoznak és hogy 134 ezer embert szolgálnak ki. Ilyenkor azzal szembesülnek, hogy a 
tűzoltás és a katasztrófavédelem mellett mennyi mindennel foglalkoznak, például segítik az önkéntes 
tűzoltókat, oktatnak, bemutatókat tartanak, sporteseményeken vesznek részt, szabadidős programokat 
szerveznek és diákokkal is kapcsolatban állnak. Hozzátette, a Varga Csaba elnök vezette pusztaszabolcsi 
Önkéntes Tűzoltó Egyesülettel is nagyon jó a viszonyuk, akiknek még a pályázatírásban is segítenek. A 
bizottsági ülésen is kiemelték, hogy nagyon magas, 21 %-os a téves riasztások száma. 
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Pásztor László tűzoltó százados, a Dunaújvárosi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság parancsnok-helyettese: 
Köszöntötte a megjelenteket. Egyetértett azzal, hogy a 21 % valóban magas százalékszámnak számít. Ez 
annak köszönhető, hogy tűzjelző- és oltóberendezéseket telepítenek sok helyre. Ezek a berendezések 
azonnali jelzést tudnak adni, így közvetlenebb beavatkozást tudnak eszközölni akár munkahelyi 
dolgozókkal, akár csak az, hogy átjelez egy másik céghez, aki továbbadja a jelzést nekik. Ha beérkezik a 
riasztás, akkor elindulnak a káreseményhez. Van olyan, amikor még a szertárból sem mennek ki az autók 
és már visszafogják őket, hogy téves jelzés volt. Akad olyan is, amikor aktívan kell részt venniük egy ilyen 
tűzjelző bejelzett típusú káreseménynél. A 21 %-ban az is benne van, hogy eloltják a dolgozók és azt 
mondják, hogy nem volt semmi, de ezek előbb-utóbb kiderülnek, illetve, ha volt egy tűzeset, akkor nem 
mondhatják, hogy téves, mert mindenkinek kötelessége a tűzesetet jelezni. A biztosító is csak a hatósági 
bizonyítványukat fogadja el. Ha nem telepítenének ennyi tűzjelző- és tűzoltóberendezést, akkor nem 
lennének ilyen típusú jelzések. A téves jelzések között olyan is van, hogy valaki az autópályán közlekedve 
bejelenti, hogy az út mellett valahol füstöt látott, kimennek a bejelentésre és nem találnak semmit, mert 
előfordulhat, hogy valaki esetleg még egy lapát szenet tett a kazánba és az kicsit jobban füstölt. Az ilyen 
eseteket is meg kell vizsgálni és ez is benne van a 21 %-ban. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megjegyezte, néhány hónappal ezelőtt is volt egy téves riasztás, hogy ég az 
iskola, de akkor is a riasztórendszer jelzett. 
 
Vezér Ákos: Hozzátette, a téves riasztást tapasztalják, amikor áramszünet van, vagy valami egyéb 
probléma, akkor a Hivatal riasztója is bejelez a tűzoltóságra, vagy egy céghez, amivel szerződésben állnak, 
akik egyből tájékoztatást kérnek, hogy van-e tűz. Megkérdezte a századost, hogy Dunaújvárosban dolgozik, 
vagy a pusztaszabolcsi őrsön? Az egyéb segítségnyújtások mit takarnak? Kutyát mentenek a kútból, vagy 
macskát szednek le a fáról? A településen nagyon sok probléma van a darazsak elszaporodásával. Ebben 
tudnak-e segíteni, vagy sem? 
 
Pásztor László tűzoltó százados, a Dunaújvárosi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság parancsnok-helyettese: 
Elmondta, hogy februárban nevezték ki a Dunaújvárosi Tűzoltó-parancsnokság parancsnok-helyettesének. 
Most a parancsnok urat helyettesíti, aki kórházi kezelés után jelenleg lábadozik. A tavalyi évről annyit tud 
elmondani, amit a parancsnok úr beszámolójából megtudott. Egyéb segítségnyújtás lehet az például, hogy 
egy idős személy elesett az otthonában, ami műszaki mentésnek számít. Ebből is lehet téves jelzés, ha a 
hozzátartozó kiér a házhoz, lakáshoz és beengedi a tűzoltókat, vagy a mentőket. Ha nincs senki, aki ki tudná 
nyitni az ajtót, vagy a kulcs belül benne van a zárban, akkor felfeszítenek egy ablakot. Olyan is történhet, 
hogy egy ménes szétszalad az autópályán egy baleset után, vagy egy kisgyermek beleesik egy kútba. Ezek 
is az egyéb segítségnyújtáshoz tartoznak. Ez nem a klasszikus műszaki mentés, ami egy közúti balesetből 
adódik esetleg. A méhek esetében vannak méhészek, akik esetleg a területen foglalkoznak ezzel. Van egy 
honlap, ahol jelezni lehet a darazsakkal kapcsolatos problémákat. Az utóbbi néhány hónapban volt olyan 
bejelentés, hogy darazsak fészkeltek be az egyik társasháznak az emeletére, de sajnos nem tudnak segíteni, 
mert nincs speciális felszerelésük és a darázscsípésre sem reagál jól minden kollégája. Védőruha nélkül 
nem tudják befogni a darazsakat, szakember kell hozzá. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megköszönte Kővágó Dezső tűzoltó alezredes parancsnoknak a részletes 
beszámolót és jobbulást kívánt neki. Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
91/2022. (V. 25.) határozata 
A Dunaújvárosi Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2021. évi tűzvédelmi tevékenységéről 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a tűz elleni védekezésről, a műszaki mentésről és 
a tűzoltóságról szóló 1996. évi XXXI. törvény 30. § (5) bekezdése alapján elfogadja a Dunaújvárosi 
Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2021. évi tűzvédelmi tevékenységéről szóló beszámolóját. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
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Napirend 2. pontja 

Nyugdíjas egyesület támogatása 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolta az 
előterjesztés határozati javaslatát. A nyugdíjas egyesületre mindig lehet számítani, nem azt nézik, hogy ki 
a vezető, hanem a várost szolgálják. Megköszönte, hogy minden városi rendezvényen részt vesznek. Most 
egy olyan programon vesznek részt, amelyen fel is lépnek és az a kérésük, hogy az utazás - buszbérlés - 
költségének felét támogatásként biztosítsa az önkormányzat. Szavazásra bocsátotta az előterjesztés 
határozati javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
92/2022. (V. 25.) határozata 
A pusztaszabolcsi „Harmónia” Nyugdíjas Egyesület támogatásáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az államháztartáson kívüli forrás 
átvételére és átadására vonatkozó rendelkezésről szóló Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-
testületének 32/2015. (XII. 22.) önkormányzati rendelet 3. § alapján 90.000 Ft támogatást nyújt a 
„Harmónia” Nyugdíjas Egyesület részére (2490 Pusztaszabolcs, Adonyi út 12., képviseli: Rumpler Istvánné 
elnök) az igali nyugdíjas találkozó részvételéhez. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a támogatásról a megállapodást kösse meg és az 
elszámolást a képviselő-testület felé terjessze be. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
Napirend 3. pontja 

Házi gyermekorvosi körzet működéséhez saját forrás biztosítása 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság tárgyalta és javasolta az előterjesztés 
határozati javaslatának elfogadását. Ismertette az előterjesztést, mely szerint dr. Valkó Péter gyermekorvos 
halála után a helyettesítést dr. Pálfi Judit gyermekorvos vállalta, akivel elégedettek a szülők és elismert 
gyermekorvos, praxisa van Dunaújvárosban. A kórházból azért jött el, mert nem vállalta az egészségügyi 
szolgálati jogviszonyt, ezáltal szabad kapacitása volt arra, hogy helyettesítőként ellássa a pusztaszabolcsi 
gyermekorvosi körzetet. Nagy öröm, hogy elvállalta a feladatot, mert az országban már idősek a 
gyermekorvosok, nagyon nehéz orvost találni. A környező települések gyermekorvosai több körzetet látnak 
el, így ezt már nem tudták vállalni. A NEAK megállapította a finanszírozás összegét, amellyel elégedett 
volt a doktornő is. Néhány utalás után a doktornő jelezte, hogy a részére utalt összegek csak a töredékei a 
megállapítottnak, ezért tárgyalni kezdtek. Ahogy az előterjesztésben is olvasható, a doktornő 1,5 millió 
forintért vállalja a helyettesítést, amelyet az önkormányzatnak nem kevés pénzzel kell kiegészítenie a 
költségvetéséből. Ez éves szinten idén 4.256.885 forintot jelent. Véleménye szerint, ezen nem is 
gondolkodhatnak, mert prioritást élveznek a gyermekek, az egészségügyi ellátás, amit a bizottságok is 
megerősítettek, mert szeretnék megtartani a doktornőt. Jövő évtől sokkal nagyobb összeget kell biztosítani, 
ami újabb problémát jelent a városvezetésnek, hogy honnan spórolják meg ezt a pénzt. Szavazásra 
bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát. 
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A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
93/2022. (V. 25.) határozata 
A házi gyermekorvosi körzet működéséhez saját forrás biztosításáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Pusztaszabolcsi házi 
gyermekorvosi körzet területi ellátási kötelezettségének biztosítása érdekében 4.256.885 Ft-ot a működési 
tartalékból átcsoportosít. 
Az önkormányzat 2022. évi költségvetésében a működési célú támogatások államháztartáson belülről 
bevételi előirányzatot megemeli 12.527.551 Ft-tal, a személyi juttatások előirányzatot megemeli 
2.276.586 Ft-tal, a munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó előirányzatot megemeli 
288.117 Ft-tal, a dologi kiadások előirányzatot megemeli 14.219.733 Ft-tal és a működési tartalék 
előirányzatát lecsökkenti 4.256.885 Ft-tal. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert az önkormányzat 2022. évi költségvetési rendelete 
módosításának beterjesztésére. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
Napirend 4. pontja 

A közterület-felügyelő 2021. évi tevékenységéről 
Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság tárgyalta és javasolták a beszámoló, valamint 
az előterjesztés határozati javaslatának elfogadását. Megadta a szót Ludányi Géza közterület-felügyelőnek. 
 
Ludányi Géza közterület-felügyelő: Köszöntötte a megjelenteket. Elmondta, hogy a munkájának nagy 
részét a közterületi problémák megoldása jelentette. Ilyen volt a házak elé közterületen elhelyezett 
különböző anyagok, eszközök; árkok, járdák rendbetétele; gépjárművek, lakókocsik, egyebek helyzetének 
rendezése. Sok feladat volt a magánterületek állapotának rendezésével kapcsolatban is a gyom, a parlagfű 
miatt. Volt és van is több olyan ingatlan, ahol több m3-nyi szemét volt a belterületen és Cikolán is. A 
haszonállatok tartásával kapcsolatban is főleg szomszédi panaszok jelentkeztek különösen birkák, kecskék, 
elhelyezett trágya szaga miatt, amelyek miatt felszólítások készültek és ellenőrzések voltak. A mai napig a 
legnagyobb probléma a kutyatartás. A kutyák láncon vannak, vagy szabadon kószálnak a településen és 
félelmet keltenek a lakosokban. Ezen kívül szállítási feladatokat is ellátott az önkormányzat részére 
pl. fertőtlenítő szerek, újság. Mai napon is kutya miatt kellett intézkednie két esetben. Darazsakkal 
kapcsolatos probléma merült fel egy idős néni háza előtt, ott is megpróbált tenni valamit. 2019 óta tartalékos 
katonai feladatokat is ellát, amely kapcsán idei évben megnövekedtek a feladatok, az igénybevételek, és 
mivel mindkettő feladat egész embert kíván, így a kettő együtt nem megy, ezért március végén úgy döntött, 
hogy abban az irányban folytatja tovább a pályafutását. Megköszönte mindenkinek a segítséget. Kiemelte 
az együttműködést a rendőrség munkatársaival, az Adonyi Rendőrőrssel is jó volt a kapcsolat, bármikor 
hívhatott segítséget, amikor kellett a támogatásuk. A Polgárőrség vezetőjével, Hambalgó Lászlóval is sokat 
járőröztek külterületeken is. Nagy probléma a külterületeken, hogy folyamatos a szemétkihordás, ami ellen 
vadkamerák kihelyezésével próbálnak védekezni több-kevesebb sikerrel. Az önkéntes tűzoltók ágazták a 
fákat a Szabolcs ligetben, ahol nagyon sok olyan fa van, amit meg kell vizsgáltatni és rendezni kell. 
Kiemelte még, hogy magánszemélyek is sokat segítettek például a kutyák helyzetének rendezésében. Nem 
minden ügy volt sikeres, van, ami még folyamatban van. A Velencei úton van egy telek, ahova hosszú 
éveken keresztül hordták a szemetet, ahonnan most több konténernyit eltávolítottak, de nagyon gyomos a 
terület, azt kell rendeztetni. A településen több vagyonkezelő cég kezelésében vannak ingatlanok, például 
a Sport utcában a MÁV épülete, ahol hajléktalanok laktak, nagy mennyiségben van hulladék és történt egy 
haláleset is. Megköszönte a munkája során kapott sok segítséget. Mivel továbbra is a településen fog lakni, 
ezért, ha megkeresik, igyekszik bármiben segíteni, illetve, ha felvesznek valakit a helyére, akkor átad 
minden információt, ami releváns. 
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Vezér Ákos: Elmondta, a tavalyi évvel kapcsolatban talán nem lett eléggé kidomborítva, hogy egy 
közlekedésszabályozási tervet is készítettek, amit elkezdtek megvalósítani, amivel Ludányi Géza nagyon 
sokat dolgozott. Majd később, amikor egyre kevesebb lett az önkormányzati alkalmazott, akkor volt olyan 
tábla, amit saját kezűleg szerelt fel a településen. Az autósoknak nagyobb méretű táblát kell kihelyezni, 
mint a kerékpárosoknak, ami a költségek tekintetében emelkedést és problémát jelentett. Kiemelte a 
külterületi szeméthegyek felszámolását, ahol volt néha segítség és rendeltek is munkát e tekintetben. 
Közbevetette, azért kell ezzel foglalkozni, mert a környezetvédelmi hatóság úgy változott, hogy leginkább 
az önkormányzatokat szólítja fel, hogy a szemetet szállítsák el és akadályozzák meg, hogy a jövőben oda 
szemetet rakjanak le. Ez ügyben ma felhívta őket és megkérdezte, ezt hogyan lehet megoldani, de tanácsot 
nem tudtak adni. A szeméthegyek kapcsán volt olyan, hogy a segítség mellett Ludányi Géza is dobálta a 
hulladékot a konténerbe, aktívan részt vett a hulladék felszámolásában. Sajnálatát fejezte ki, hogy több mint 
két év után elmegy az önkormányzattól. Róla tudni kell, hogy felsőfokú végzettséggel rendelkezik és 
nagyon tisztában van a különböző eljárásokkal és lehetőségekkel, amit meg lehet indítani és a lakosokkal 
szemben lehet alkalmazni. Mindezek mellett idővel kezdett átalakulni figyelmeztetőbe és felszólítóba, tehát 
kinyomozta, hogy kinek gazos a kertje és nem egyből a büntetés kiszabására törekedett, hanem felvette a 
kapcsolatot és nagyon sok esetben egy-két telefonhívás, vagy levél elég volt ahhoz, hogy rendezzék az 
ingatlant. Olyan színvonalat és minőséget hozott a település rendbetételével kapcsolatban, amit a 
képviselők és minden lakos észre kellett, hogy vegyen. Jól végezte a munkáját. Tavaly önálló beszámoló 
nem volt, mivel a képviselő-testület nem ülésezett a veszélyhelyzet miatt, ezért most javasolta, hogy az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslat egészüljön ki azzal, hogy megköszöni a közterület-felügyelő 
több mint kétéves munkáját, amit most befejez. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Látta, hogy Ludányi Géza mennyit dolgozott és próbálta a lakókat szolgálni. 
Ugyanúgy magasabb szintre emelte a közterület-felügyelői munkát, mint Járosi Jolán annak idején a 
városüzemeltető munkát. A lécet magasra tette, nehéz lesz utána embert találni. Nagyon sokszor 
hangoztatta, hogy nem egy embernek való az a sok probléma, ami a városban van, a város elbírna kettő 
közterület-felügyelőt. Megköszönte a munkáját és minden jót kívánt a következő évekre. Szavazásra 
bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát azzal a kiegészítéssel, hogy a képviselő-testület megköszöni 
Ludányi Géza közterület-felügyelő több mint két éven át végzett munkáját. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
94/2022. (V. 25.) határozata 
Beszámoló a közterület-felügyelő 2021. évi munkájáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte a közterület-felügyelő 2021 évi 
munkáról készült beszámolót, és azt elfogadja. 
A Képviselő-testület megköszöni Ludányi Géza közterület-felügyelő több mint két éven át végzett 
munkáját. 
 
Felelős: Vezér Ákos jegyző 
Határidő: azonnal 
 
 
Napirend 5. pontja 

Magyar utcai szennyvízcsatorna gerincvezeték építése 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Köszöntötte az ülésen megjelent Magyar utcai lakókat. Elmondta, hogy mindkét 
bizottság tárgyalta és javasolta az előterjesztés határozati javaslatának elfogadását, miszerint a Magyar utcai 
szennyvíz elvezető gerincvezetéknek az Adonyi út irányába szükséges kb. 40 fm hosszban megépíttetése a 
2023. évi beruházásokba legyen betervezve. Hosszú idő kellett ahhoz, hogy megértsék, mi a probléma. 
Egyértelműen nem kerülhetik meg, hogy a Magyar utcában az önkormányzat ingatlanján a csővezetéket 
kicseréljék, amelyre már kérik be az árajánlatokat. Ismertette az előzményeket. A lakók megkeresése után 
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felvették a kapcsolatot a DRV-vel. Megtörtént a csőrendszer bekamerázása és kiderült, hogy a 
gerincvezeték ki van építve, csak a Magyar utca 2-4-6. számnál nincs kiépítve, aminek a becsült összege 
kb. 9 millió forint, amit a DRV-vel egyeztetve állapítottak meg. Így be tudják tervezni a 2023-as évre, de 
abban a tudatban, hogy ott nincs gerincvezeték és a DRV térképén sem szerepel, a DRV szerint kb. 
30 millió forintba került volna. Arra nem láttak esélyt, főleg úgy, hogy a Deák F. utcában rá van kötve 
mindenki. A régi, majdnem 50 éves vasúti csőrendszerre van rákötve hátul a ház és úgy vannak rákötve a 
Deák F. utcai gerincvezetékre. A problémát ez az ötvenéves vezeték jelenti. Az első lépés az önkormányzat 
részéről az lesz, hogy amit ígértek, a Magyar utcában rövid időn belül kicserélik. Amit most megígérnek 
és amiről dönteni fognak, mindkét bizottság jóváhagyta és támogatta, hogy a gerincvezeték azon a 
szakaszon meg fog épülni és utána rá lehet csatlakozni. Ez természetesen nem 2023 januárjában, 
februárjában fog megtörténni, de igyekeznek betartani a szavukat és 2023-ra ki fogják építeni az elmaradt 
szakaszon a gerincvezetéken. Megkérdezte a lakóktól, hogy ez így elfogadható-e? 
 
Zsichla Ildikó, a Magyar utcai társasháztól: Elmondta, hogy ez nekik nagyon jó, elfogadják. Annak idején 
hozzájárulást kellett fizetni a csatornahálózat kiépítésére, ezért megkérdezte, hogy ez nekik mennyibe fog 
kerülni? 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szerinte jelenleg a legfontosabb dolog az ingatlanon a vezeték kicserélése. 
 
Vezér Ákos: Megemlítette, hogy a Magyar utcai és a Sport utcai társasházak annak idején azért nem 
csatlakoztak a községi szennyvízhálózat építéshez, mert nekik bőven jó volt a MÁV csatornahálózat és így 
megspóroltak pármillió forintot összességében. Javasolta, ezt azért ne felejtsék el, amikor követelik, hogy 
a városi hálózatra most rá akarnak kötni, hogy annak idején nem csatlakoztak ahhoz a fejlesztéshez, amit 
egyébként megtehettek volna, de nem a Magyar utcai lakók az egyetlenek. A Sport utcai társasházban lakók 
két évvel ezelőtt csatlakozhattak a szennyvízhálózathoz, a javaslatára, díjat nem szedhettek. Akkor a 
Kormányhivatal le is írta, hogy nem szedhetnek díjat a társasház csatlakozásához. Jelenleg nincs olyan 
szabályozás, ami alapján díjat kérhetnének. Tehát, ha megépül ez a Magyar utcai hálózat kiegészítés, akkor 
az ott lakóknak csak a DRV-nek fizetendő díjakat – árokásás, csőlefektetés, terveztetés, műszaki 
jóváhagyás – kell megfizetni és nem kell megfizetni lakásonként a 20-25 évvel ezelőtti áron 200 ezer 
forintot, mert akkor akörül volt ez a költség. A veszélyhelyzet alatt, illetve a jelenleg érvényben lévő 
intézkedések alapján nem állapíthatnak meg olyan rendeletet, amivel ilyen díjat bevezetnének. Nincs 
elképzelés, hogy ilyen rendeletet alkotnának, tehát az önkormányzat felé nem kell díjat fizetni a 
rácsatlakozáshoz. Megjegyezte, az egyik képviselő mondta, hogy tőle az előző ciklusban pénzt kértek a 
rácsatlakozásért, csak nem tudja, hogy mi alapján. Nem tudja, hogy az a pénz hol van, lehet, hogy azon is 
cikolai földet vettek. Véleménye szerint, most nem kérhetnek a rákötés miatt, a jelenlegi szabályozás 
szerint, a lakosoktól díjat. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
95/2022. (V. 25.) határozata 
Magyar utcai szennyvízcsatorna gerincvezeték építéséről 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Magyar utcai szennyvízelvezető 
gerincvezetéket az Adonyi út irányába a szükséges kb. 40 fm hosszban megépítteti a 2023. évi költségvetés 
eszközhasználati díj előirányzatának terhére. Ehhez a 2023-2037 évi Gördülő fejlesztési Tervbe betervezi 
2023. évi beruházásként. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, intézkedjen a szennyvízhálózatot 
üzemeltető Dunántúli Regionális Vízmű Zrt. felé, hogy a gördülő fejlesztési terv tartalmazza a beruházást, 
és azt 2023-ra a költségvetésbe tervezze be. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
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Napirend 6. pontja 
A gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 2021. évi ellátásának átfogó értékelése 

Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság tárgyalta és javasolták az előterjesztés 
határozati javaslatának elfogadását. Megköszönte a nagyon részletes, átfogó értékelést és a közreműködők 
munkáját. Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
96/2022. (V. 25.) határozata 
A gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 2021. évi ellátásának átfogó értékeléséről 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a gyermekek védelméről és a gyámügyi 
igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 96. § (6) bekezdése alapján a gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatok 2021. évi ellátásáról szóló átfogó értékelést elfogadja. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az átfogó értékelést küldje meg a gyámhatóságnak, a 
Fejér Megyei Kormányhivatal részére. 
 
Felelős:  Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 18.30 órakor szünetet rendelt el. A Képviselő-testület ülése 
18.53 órakor folytatódott. A polgármester megállapította, hogy az ülés határozatképes, mivel a szünet 
után jelenlévő képviselő-testületi tagok száma 9 fő. 

 
Napirend 7. pontja 

A bölcsőde kiviteli terveinek ajánlatáról 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság tárgyalta és javasolták az előterjesztés 
határozati javaslatának elfogadását. Köztudomású, hogy az önkormányzat belügyminisztériumi pályázaton 
336 millió forintot nyert új bölcsőde építésére, melynek megvalósítását az Adonyi úton tervezik. Az 
engedélyezési terveket Édes Gergely építészmérnök és munkatársai készítették el, így a jogszabály szerint 
is folytathatják a munkát, hiszen az ő szerzeményük a terv. Az árajánlat elfogadható, piaci érték alatt van 
az összeg. A tervezőnek régi kapcsolata van Pusztaszabolccsal, hiszen még Czompó István polgármester 
idejében készített terveket a városnak, például a művelődési ház felújításakor. Szavazásra bocsátotta az 
előterjesztés határozati javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
97/2022. (V. 25.) határozata 
A bölcsőde kiviteli terveinek ajánlatáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja Édes Gergely (okl. építészmérnök, 
belsőépítész E 07 – 0383) 2022. április 25. napján kelt – szakági munkarészek összesített - 9.850.700 
forintos ajánlatát a Pusztaszabolcs, Adonyi u. 50/1 számú, 1076/5 hrsz-ú ingatlanon megvalósuló bölcsőde 
épület építés kiviteli tervdokumentációnak elkészítésre, és felhatalmazza a polgármestert, hogy kiviteli 
terveket megrendelje. A kiadás fedezete az beruházás állami támogatása.  
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
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Simonné Zsuffa Erzsébet: Tájékoztatásul elmondta még, hogy a földmechanikai vizsgálatok megtörténtek, 
amelyek alapján az épület tervezett alapja elkészíthető, mert jó minőségű a talaj azon a területen. 
 
 
Napirend 8. pontja 

Pusztaszabolcs Város Önkormányzat 2021. évi költségvetési rendeletének módosítása 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy tárgyalta a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság és 
javasolta a rendelet-tervezet szövegének elfogadását és a rendelet megalkotását. Szavazásra bocsátotta az 
előterjesztés határozati javaslatát a rendelet-tervezet szövegének elfogadásáról. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
98/2022. (V. 25.) határozata 
Az önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-
tervezet szövegének elfogadásáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 
3/2021. (III. 5.) önkormányzati rendeletének módosítására vonatkozó rendelet-tervezet szövegét elfogadja. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés rendeletalkotási javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi rendeletet 
alkotta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
4/2022. (V. 26.) önkormányzati rendelete 
Az önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 3/2021.(III.5.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 
3/2021. (III. 5.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletét megalkotja. 
 
 
Napirend 9. pontja 

Pusztaszabolcs Város Önkormányzat 2021. évi zárszámadása 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és 
javasolta a rendelet-tervezet szövegének elfogadását. Hozzátette, hogy a bizottsági ülésen meghallgatták 
Lics Máriát, az önkormányzat által megbízott könyvvizsgálót is, aki ismertette a vizsgálat során szerzett 
tapasztalatait. Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát az önkormányzat 2021. évi 
környezetvédelmi alap felhasználásáról. 
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A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
99/2022. (V. 25.) határozata 
a 2021. évi környezetvédelmi alap felhasználásról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2021.évi környezetvédelmi alap 
felhasználásról a következő döntést hozza: 
Bevétel: Környezetvédelmi alap számla nyitó összege: 3.173.297 Ft. 

 2021. évi átvezetett talajterhelési díj bevétel: 3.887.905 Ft. 
Kiadás: Felsőcikola-pusztai, Szabolcspusztai kutak ivóvíz vizsgálata:1.353.692 Ft 

Pusztaszabolcs Város kül- és belterületén zöldterületek növelése, fásítás, virágosítás és illegális 
hulladék elszállítás:3.039.857 Ft 

Maradvány: 2.667.653 Ft. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát a rendelet-tervezet 
szövegének elfogadásáról. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
100/2022. (V. 25.) határozata 
az önkormányzat 2021. évi zárszámadásáról szóló rendelet-tervezet szövegének elfogadásáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat 2021. évi zárszámadásáról 
szóló rendelet-tervezet szövegét elfogadja. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés rendeletalkotási javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi rendeletet 
alkotta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
5/2022. (V. 26.) önkormányzati rendelete 
Az önkormányzat 2021. évi zárszámadásáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat 2021. évi zárszámadásáról 
szóló rendeletét megalkotja. 
 
 
Napirend 10. pontja 

Az önkormányzat 2021. évi gazdálkodásáról szóló független könyvvizsgálói jelentés 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és 
javasolta a könyvvizsgálói jelentés elfogadását. 
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Vezér Ákos: Tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy a Pénzügyi Bizottság ülésén a könyvvizsgáló 
elmondta, záradékolta a zárszámadást, de felhívta a figyelmet arra, hogy az elmúlt években voltak olyan 
súlyos tételek, amik rosszul lettek könyvelve és ezért a számviteli mérlegben ezeket módosítani kellett még 
az utolsó pillanatban, illetve fenntartásai vannak a vagyonnyilvántartással kapcsolatban is, tehát ott is 
tételesen ellenőrizni kell az egyes adatokat és javítani kell a hibákat. A Pénzügyi Bizottság ülésén is 
nyilvánvalóvá vált, hogy a könyvvizsgáló, habár nem kötelező az önkormányzatnak, egy olyan kiadási tétel, 
amit nem lehet és nem célszerű megspórolni úgy, mint az előző ciklusban, mert nincs meg az a kontroll, 
ellenőrzés a pénzügyi osztálynak és a gazdasági vezetőnek, amivel a hiteles adatokat tudják kimutatni az 
önkormányzat vagyonáról, pénzügyi helyzetéről. Kérte, hogy a következő napirendnél is, amikor a 
könyvvizsgáló 2022-es megbízásáról tárgyal a képviselő-testület és a jövőben is vegye figyelembe, hogy 
ez a 1,5 millió forint körüli összeg, amit fizetnek a könyvvizsgálónak, az sokkal kevesebb, mintha a 
számvevőszéki, vagy kincstári ellenőrzések során ki tudja, hány millióra büntetnék meg az önkormányzatot 
a téves adatszolgáltatás miatt. Véleménye szerint, ez az előző ciklus öröksége, hogy nem kapott a pénzügyi 
osztály ilyen segítséget a munkájához, hogy könyvvizsgálót foglalkoztattak volna. Szerencsére ez a hölgy 
régebbről ismerte Pusztaszabolcsot és most ismét elvállalta a könyvvizsgálatot, ami nélkülözhetetlen a 
jelenlegi változó számviteli rendszerben és változó könyvelési előírások és követelmények között. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
101/2022. (V. 25.) határozata 
Az önkormányzat 2021. évi gazdálkodásáról szóló független könyvvizsgálói jelentésről 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2021. évi gazdálkodásáról szóló 
független könyvvizsgálói jelentést az előterjesztés szerint elfogadja. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
Napirend 11. pontja 

Az önkormányzat 2022. évi pénzügyi tevékenységének könyvvizsgálata 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, a jegyző úr már felvázolta, hogy miért is fontos, hogy az 
önkormányzat felkérjen könyvvizsgálót az ellenőrzésre és a segítségre. Az előterjesztést a Pénzügyi és 
Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és javasolta a szerződés megkötését. Szavazásra bocsátotta az 
előterjesztés határozati javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
102/2022. (V. 25.) határozata 
Az önkormányzat 2022. évi beszámolójának könyvvizsgálatáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2022. június 1-jétől 2023. május 31-ig az 
önkormányzat 2022. évi beszámolójának könyvvizsgálatára szerződést köt a Radar Könyvvizsgálói Kft-vel 
(Pákozd, Dózsa Gy.u. 38., képviseli: Lics Mária ügyvezető-könyvvizsgáló) bruttó havi 139.700,- Ft 
összegért. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
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Napirend 12. pontja 

Az adózás és adóhátralékok alakulása 2021. évben 
Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság tárgyalta és javasolta az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslat elfogadását. Megadta a szót Vezér Ákos jegyzőnek, a napirendi pont 
előterjesztőjének. 
 
Vezér Ákos: Megjegyezte, a hatásköri törvény egészen pontosan úgy fogalmaz, hogy a képviselő-testület 
a jegyző beszámoltatása útján ellenőrzi az adóztatást, ezért az előterjesztés címe „beszámoló” lehetett 
volna. Az általános adatokon túl, hogy ki fizetett sokat, ki fizetett keveset és milyen adóbevételek jöttek be, 
a 2. oldalon találják azt a „vérfagyasztó” grafikont, amely az önkormányzat adóbevételeiről ad tájékoztatást. 
Azt látják, hogy 2020-ban felszökik 266 millió forintra és 2021-ben 111 millió forintra zuhan vissza az 
összebevétel. Befejeződtek a nagy vasúti beruházások, amelyek adót fizettek az önkormányzatnak az építési 
tevékenység után. A gépjárműadót elvették az önkormányzattól, ami jelentős adóbevétel kiesés. A 
pandémiás helyzet okozta gazdasági visszaesés a pusztaszabolcsi vállalkozásokat is sújtotta, ami 
csökkentette az adóalapjukat. A kis- és középvállalkozások adókedvezménye szintén a bevételeket 
csökkenti, azonban a 10.000 lakos alatti településeken ezeket a kedvezményeket az állam megtéríti. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: A Pénzügyi Bizottság ülésén elhangzott egy kérdés azzal kapcsolatban, miszerint 
ez az ENDUP nevű cég végelszámolás alatt van. Évek óta képviselőként is találkozott ezzel a céggel, hogy 
3.677.677 forinttal tartozik és nem lehetett behajtani. Ez a cég egy „cégtemető”, ami felvásárolja az 
eladósodott cégeket és onnan már nem lehet behajtani a tartozást. 
 
Dr. Egyed Péter: Megjegyezte, hogy az előterjesztésben szerepel az iparűzési adóbevétel közel 80 %-át 
fizető 25 adóalany, amelyek között 23. a Primalife Medical Kft., amely az ő cége és ezáltal 1 millió 71 ezer 
iparűzési adót fizet Pusztaszabolcs kasszájába, amivel maximálisan nem ért egyet, mivel nem ipart űz, 
hanem orvosi tevékenységet folytat, de költsék Pusztaszabolcsra ezt az összeget. 
 
Vezér Ákos: Az alpolgármester úr által elmondottakban érezte a bírálatot, hogy bizonyos egészségügyi 
tevékenységet folytatóknak lehet adni adókedvezményt az önkormányzat adórendeletében. Kéri a 
megértését, mert ezek nem azok az idők, amikor el tudnának tekinteni ettől a jelentős bevételtől. Az ENDUP 
cégek esetében az ENDUP 171211 azt jelenti, hogy 2017.12.11-én átvettek valakitől egy adósságállományt. 
Nem tudja, hogy a 3,6 millió forintos tartozást ki adta el nekik. Ezt a tartozást egyik cégtől sem tudják 
behajtani. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
103/2022. (V. 25.) határozata 
Jegyző beszámoltatása az adóztatási tevékenységről 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2021. évi adózás és az adóhátralékok 
alakulásáról készült beszámolót elfogadja. 
 
Felelős: Vezér Ákos jegyző 
Határidő: folyamatos 
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Napirend 13. pontja 

Javaslat a helyi környezet védelméről szóló rendelet módosítására 
Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megadta a szót Vezér Ákos jegyzőnek, a napirendi pont előterjesztőjének. 
 
Vezér Ákos: Elmondta, hogy a bizottsági üléséken részletesen ismertette a véleményét és elmagyarázta, 
hogy erre miért van szükség és miért kell hatályon kívül helyezni tételeket. Mindkét bizottság javasolta, 
hogy az ingatlanok rendben tartásával kapcsolatban valamilyen szabályozás azért maradjon meg, amit a 
következő napirend rendelet-tervezetébe építettek be, ami a mai ülésen a helyszínen került kiosztásra. A 
bizottsági javaslatokat úgy tudták teljesíteni, ha a környezetvédelmi rendeletet az előterjesztett formában 
fogadják el, tehát abból kikerül mind a négy vitatott tétel. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát a rendelet-tervezet 
szövegének elfogadásáról. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
104/2022. (V. 25.) határozata 
A helyi környezet védelméről szóló önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezet 
szövegének elfogadásáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi környezet védelméről szóló 
13/2016. (VI. 30.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezet szövegét elfogadja. 
 
Felelős: Vezér Ákos jegyző 
Határidő: azonnal 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés rendeletalkotási javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi rendeletet 
alkotta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
6/2022. (V. 26.) önkormányzati rendelete 
A helyi környezet védelméről szóló 13/2016. (VI. 30.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi környezet védelméről szóló 
13/2016. (VI. 30.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletet megalkotja. 
 
 
Napirend 14. pontja 

Közösségi együttélés alapvető szabályait meghatározó rendelet módosítása 
Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megadta a szót Vezér Ákos jegyzőnek, a napirendi pont előterjesztőjének. 
 
Vezér Ákos: Elmondta, hogy a helyszínre készült a bizottságok javaslata miatt kissé átfogalmazott rendelet-
tervezet, ahol a korábban vitatott szabályok hatályon kívül helyezésre kerülnek, viszont új 
megfogalmazásban szerepelve, más formában megmarad az, hogy tudjanak panasszal élni a lakosok a 
Hivatal felé, ha a szomszédjukban nagy a gaz és segítséget kérnek és ne bonyolult birtokvédelmi, ÁNTSZ-
es, vagy bírósági eljárásba kelljen bonyolódniuk. 
  



21 

Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát a helyszínen 
kiosztásra került rendelet-tervezet szövegének elfogadásáról. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
105/2022. (V. 25.) határozata 
A közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek elmulasztásának jogkövetkezményeiről szóló 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezet szövegének elfogadásáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a közösségi együttélés alapvető szabályairól és 
ezek elmulasztásának jogkövetkezményeiről szóló 25/2017. (XII. 21.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelet-tervezet szövegét elfogadja. 
 
Felelős: Vezér Ákos jegyző 
Határidő: azonnal 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés rendeletalkotási javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi rendeletet 
alkotta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
7/2022. (V. 26.) önkormányzati rendelete 
A közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek elmulasztásának jogkövetkezményeiről szóló 
25/2017. (XII. 21.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a közösségi együttélés alapvető szabályairól és 
ezek elmulasztásának jogkövetkezményeiről szóló 25/2017. (XII. 21.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendeletet megalkotja. 
 
 
Napirend 15. pontja 

A Faunus Kft-vel kötött közétkeztetési szerződés megszüntetése 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság tárgyalta. A Pénzügyi Bizottság javasolta az 
előterjesztés határozati javaslatának elfogadását azzal a kiegészítéssel, hogy 2022. június 15-én közös 
megegyezéssel szűnjön meg a szerződés. A Humán Bizottság elfogadásra javasolta az előterjesztés első 
határozati javaslatát és támogatta a konyhai gépek, berendezések megvásárlásáról szóló határozati 
javaslatot. A vállalkozóval folytatott tárgyalás vége az lett, hogy a konyhai gépeket, berendezéseket 
megvásárolta más vállalkozó. A kapott listán szereplő eszközöket átnézette a Prizma szakemberével és a 
megállapításait tartalmazó dokumentum helyszíni kiosztásra került, amelyen láthatják, hogy miért nem 
javasolják a megvásárlást, vagy miért csak az ár töredékéért. 
 
Tüke László: Egyetértett a határozati javaslattal, a dátumok tekintetében is támogatni fogja. A Faunus Kft. 
most alkalmaz konyhai dolgozókat. Nekik a továbbiakban mi lehet a sorsa? Nyáron működni fog a felújítás, 
reméli, hogy augusztus végéig meg is történik, de az önkormányzati cég, amelyik majd a közétkeztetést fel 
fogja vállalni, az átveheti ezeket a dolgozókat, akik jelenleg a Faunus Kft-nél dolgoznak. Már csak azért is 
gondolja ezt, mert nekik van rutinjuk a közétkeztetésben. Az a kérdés, hogy mi lesz a sorsuk? 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megjegyezte, hogy ezt már korábban is kérdezte a képviselő úr. Márciusban is 
azt mondta és most is, hogy számítanak a dolgozókra. A dolgozók felkeresték ez ügyben, érdeklődtek, hogy 
mi lesz a sorsuk. Feltétlenül számítanak a munkájukra. Tudja azt, hogy ők nyáron munkanélkülire szoktak 
menni. A költségvetésbe most nem lett betervezve, de indulásnál feltétlenül számítanak a dolgozók 
munkájára, mert szükség van rájuk. 
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Vezér Ákos: Megjegyezte, volt idő, amikor Tüke László nem aggódott annyira, hogyha valakinek megszűnt 
a munkaviszonya, hogy azzal a dolgozóval mi lesz. Örül, hogy előre léptek és most már aggódik, mert nem 
is olyan régen neki ez semmiféle problémát nem jelentett képviselőként. A Faunus Kft. dolgozóinak 
munkaviszonya meg fog szűnni. Az önkormányzat felújítja a konyhát. Hangsúlyozta, hogy nem 
önkormányzati cég, hanem az önkormányzat működtetésében lesz a konyha. A mostani elképzelések 
szerint, az lenne a legcélszerűbb, ha nem intézményi formában működne ez tovább, hanem az 
önkormányzat működtetné a konyhát. Ez azt jelenti, hogy akkor a képviselő-testületnek kellene őket 
kinevezni, tehát mindenképpen meg kell őket keresni ez ügyben, hogy tartsák fenn a lehetőséget arra, hogy 
dolgozzanak az önkormányzati konyhán. Akik ezt vállalják, szívesen végzik a munkát és betartják a 
jogszabályokat - mert volt egy-két kifogás a jegyzőkönyvben a munkájukkal kapcsolatban, hogy például a 
hajhálót egyetlen ellenőrzéskor sem képesek felvenni - akkor a testület elé kell, hogy kerüljenek ezek az 
iratok és a testület fogja őket kinevezni az év második felében. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Bízik abban, hogy minden intézmény vezetése a következetességen alapszik, 
ezért, ha az élelmezésvezető megköveteli és megtanítja, hogy mi a követelmény, akkor be fogják tartani. 
Nagyon kellemes csapat van a konyhán, nem örülne neki, ha nem szeretnének tovább dolgozni. 
Maximálisan támogatja, hogy velük dolgozzanak a továbbiakban. Szavazásra bocsátotta az előterjesztés 
első határozati javaslatát a közétkeztetési szolgáltatások nyújtására vonatkozó vállalkozási szerződés 
megszűnéséről azzal a kiegészítéssel, hogy a szerződés megszüntetése közös megegyezéssel történik 
2022. június 15. napjával. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
106/2022. (V. 25.) határozata 
A közétkeztetési szolgáltatások nyújtására vonatkozó vállalkozási szerződés megszűnéséről 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a FAUNUS" Termelő- és 
Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társasággal (2490 Pusztaszabolcs, Szent István u. 11.) 2017. június 1-én 
kötött közétkeztetési szolgáltatások nyújtására vonatkozó vállalkozási szerződést a határozott időtartam 
lejárta miatt közös megegyezéssel megszünteti 2022. június 15. napjával és ezzel a módosítással (3. pont) 
hagyják jóvá az előterjesztéshez csatolt szerződés-tervezetet. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szerződés megszüntetése tárgyában kötött megállapodás 
aláírására. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: 2022. július 31. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Szavazásra bocsátotta az előterjesztés második határozati javaslatát, mely szerint 
a képviselő-testület nem él az eszközök megvásárlásának lehetőségével. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
107/2022. (V. 25.) határozata 
Konyhai gépek, berendezések megvásárlásáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a FAUNUS" Termelő- és 
Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (2490 Pusztaszabolcs, Szent István u. 11.) által felkínált konyhai 
gépekre, berendezésekre nem tart igényt. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
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Napirend 16. pontja 

Javaslat telekalakításra és ingatlaneladásra Felsőcikolán 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság tárgyalta és javasolták elfogadásra a 
határozati javaslatot. A Pénzügyi Bizottság javasolta, hogy nettó 5 millió forint eladási ár legyen. 
 
Wasserné Ősi Márta, a Pusztaszabolcsi Polgármesteri Hivatal gazdasági vezetője: Elmondta, hogy az 
áfatörvény szerint csak az építési telek áfás, de ez egyéb földterületnek minősül, Áfa mentes. Akkor lenne 
áfás, ha az önkormányzat választaná ezt a tevékenységet, tehát az ingatlanértékesítést. Az önkormányzat 
ezt nem választotta, tehát Áfa mentes, nem kell Áfát sem kérni, sem fizetni. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Ismertette az előzményeket, mely szerint Felsőcikolán az út mellett épül egy 
30 fős munkásszálló. Az egyik tulajdonos kereste meg, hogy szeretne kérni plusz területet a munkásszálló 
mögött, hogy ott a parkolót meg tudják építeni. Kisebb területet adott, mint amit a kérelmező szeretett 
volna, de nem akadályozná a parkoló megépülését. Véleménye szerint, egy jól induló, közös 
együttműködés elé néznek. Ezt a területet sokkal magasabb áron adná el, de nincs víz, ezért nagyon nem 
nyerészkedhetnek. Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
108/2022. (V. 25.) határozata 
Telekalakítás és ingatlaneladás előzetes jóváhagyásáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete előzetesen úgy dönt, hogy hozzájárul az 
önkormányzat törzsvagyonába tartozó korlátozottan forgalomképes 0229/18. hrsz. ingatlan olyan 
telekalakításához, mely szerint a 0229/25. hrsz. ingatlan északi határával párhuzamosan 631 m2-nyi 
területet leválaszt és eladja az Invest Property Kft-nek (8111 Seregélyes, Fő u. 235., képviseli: Kálmán 
Viktor ügyvezető) - a kérelmében megjelölt és az előterjesztéshez csatolt vázrajz szerint – 
nettó 5.000.000 forintért. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt értesítse, és a végleges 
telekalakítási és elidegenítési okiratot terjessze a képviselő-testület elé. 
A Képviselő-testület az önkormányzat vagyonáról szóló Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-
testületének 15/2016. (IX. 1.) önkormányzati rendelet 7. § (2) bekezdése alapján megállapítja, hogy a 
törzsvagyon részét képező korlátozottan forgalomképes 0229/18. hrsz-ú 24578 m2 nagyságú területből 
631 m2 leválasztható és értékesíthető úgy, hogy a vagyonelem rendeltetése nem sérül. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
Napirend 17. pontja 

Ügyeleti díjak emelése 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy mindkét bizottság tárgyalta. A Pénzügyi Bizottság támogatta az 
előterjesztés határozati javaslatát. A Humán Bizottság javasolta az előterjesztés határozati javaslatának 
elfogadását azzal a módosítással, hogy a 20 % helyett 10 % legyen az emelés. Jelezte, hogy a Humán 
Bizottság javaslatáról fognak majd szavazni. Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát 
azzal a módosítással, hogy a 20 % helyett 10 %-os emelés legyen. 
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A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
109/2022. (V. 25.) határozata 
Orvosi ügyelet hozzájárulásának kéréséről 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte Dr. Glashütter Csaba orvosi ügyeleti 
ellátást szervező főorvos úr kérését az ügyeleti hozzájárulás 20 %-os emeléséről. 
A Képviselő-testület aggályát fejezi ki a díjemelés mértékével kapcsolatban és felkéri a polgármestert, hogy 
egyeztessen a főorvos úrral az ügyeleti díj 10 %-os és későbbi időpontban életbe léptethető emeléséről. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Dr. Egyed Péter: Megkérdezte, kapnak-e kimutatást arról, hogy hányan veszik Pusztaszabolcsról igénybe 
az ügyeletet úgy, hogy odajárnak, vagy nem járnak oda, vagy kihívások történnek? Ha azt mondanák, hogy 
szeretnének 20 %-os emelést, mert az elmúlt egy évben Pusztaszabolcsra az elöregedési ráta miatt 
megduplázódott, vagy 20 %-kal megemelkedett a kivonulások száma és az ügyeletet kevésbé keresik fel a 
helyszínen, akkor az egy alátámasztott érv, amit meg lehet vitatni. 
 
Vezér Ákos: Megkérdezte, ha nem engednek a 20 %-os emelésből és azzal fenyegetőznek, hogy kiteszik 
Pusztaszabolcsot ebből az ügyeleti ellátásból, akkor van-e valami másmilyen alternatíva az ügyeleti 
ellátással kapcsolatban? 
 
Dr. Egyed Péter: A kérdésre válaszolta, hogy nem lehet senkit kitenni, mert az ÁNTSZ előírja, ügyeleti 
ellátás területi ellátási kötelezettség alapján van. Bejelentkeznek különböző cégek és az alternatívákból 
lehet választani. Ez azért megfelelő, mert már régóta így működik. A környező településeken is vannak 
ilyen ügyeleti központok. Véleménye szerint, most várakozó álláspontra kell helyezniük ezt a témát, mert 
központilag át lesz alakítva, hogy az ügyeletek hogyan, miképpen lesznek finanszírozva, illetve, hogy mi 
lesz pontosan a tevékenység és ki, hova fordulhat. Nem gondolná, hogy fenyegetőznek. A 20 %-os emelést 
akkor tudná elfogadni, ha lenne egy kimutatás, hogy Pusztaszabolcson erre azért van szükség, mert nagy 
volumenű kivonulásokra kell számítani. Nem látta azt a táblázatot, hogy nőtt az ügyeleti tevékenység, de 
lehet, hogy csökkent, hiszen a mentők vonulnak ki mindenhova. 
 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Megjegyezte, hogy Velencéről is minden hónapban megküldik, hogy a 
környékbeli településekről hányan vették igénybe a szakrendelőt és abban a legmagasabb mindig a 
pusztaszabolcsiak száma. 
 
Vezér Ákos: Több nagyvárosban is az ügyeleti ellátást a mentők biztosítják. Emiatt kérdezte, hogy esetleg 
várható ilyen változás? Egyetértett az alpolgármester úr által elmondottakkal, mert ha csökkent a feladat 
mennyisége, akkor indokolják meg, hogy az infláción túl mik azok az okok, hogy ők ezt a 20 %-os emelést 
szeretnék. 
 
Dr. Egyed Péter: Megjegyezte, nem a lakosság és a betegek érdeke, hogy a mentők átveszik az ügyeleti 
ellátást. Orvosként azt mondja, a beteg érdeke az, ha ügyeletben orvos látja el, ugyanis a mentőn nem 
mentőorvosok szolgálnak, hanem mentőtisztek, akik képzett ápolók, de gyógyszer felírási joguk nincs, ezért 
mindenkit bevisznek a sürgősségi osztályra, mert nem tudnak nekik gyógyszert felírni, ahol a beteg vár 6-
12 órát, amíg megnézi egy orvos, aki majd felírja neki a receptet és odaadja. Ez ma az ellátási kör azért, 
mert nem tudnak receptet írni ügyeletben. 
 
Kátai György: Szerinte, ez nagyon rossz irány, mert nem minden ügyeleti orvos kihívás teljes mértékben 
indokolt. Ha ilyenkor kiküldik a mentőt, akkor mi történik, ha az idő alatt valóban egy sürgősségi ellátást 
igénylő esetről van szó és oda nem tud menni, mert éppen viszi a náthás embert a kórház sürgősségi 
osztályára? A betegellátás szempontjából ez nagyon nagy kockázat. 
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Simonné Zsuffa Erzsébet: Megállapította, hogy ezen nem tudnak változtatni, az irány nem jó, de biztosan 
változtatni fognak rajta, megvannak ehhez a megfelelő szakemberek. 
Lezárta a 17. napirendi pont tárgyalását. 
 
 
Napirend 18. pontja 

Beszámoló a 2021. évi belső ellenőrzésről 
Előterjesztő: Vezér Ákos jegyző 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és 
támogatta a belső ellenőrzésről készült beszámoló elfogadását. Szavazásra bocsátotta az előterjesztés 
határozati javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
110/2022. (V. 25.) határozata 
A 2021. évi belső ellenőrzési jelentés jóváhagyásáról 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja Mikóné Horváth Rita regisztrált belső 
ellenőr, belső ellenőrzési vezető által elkészített 2021. évi éves ellenőrzési jelentést. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
Napirend 19. pontja 

Kastély ideiglenes villamos energia ellátás kiépítése 
Előterjesztő: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 

 
Simonné Zsuffa Erzsébet: Elmondta, hogy a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság tárgyalta és 
javasolta az előterjesztés határozati javaslatának elfogadását. Hosszú évek óta probléma, hogy a kastélykerti 
programoknál az Agrár Zrt. segítségét kell kérni. Tudja, hogy örömmel segítenek és ezért hálás, hiszen a 
tavalyi Szabolcs Napokat is az Agrár Zrt. áramforrása mentette meg. Véleménye szerint, ki kell építeni az 
áramvételezési helyet, hogy ne kelljen aggódni az áramellátás miatt, erről szól az előterjesztés is. 
Szavazásra bocsátotta az előterjesztés határozati javaslatát. 
 
A Képviselő-testület jelenlévő 9 tagja 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazatokkal az alábbi határozatot 
hozta. 
 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
111/2022. (V. 25.) határozata 
Kastély ideiglenes áramvételezési hely kiépítés költségvetési tartalék átcsoportosítása 

 
Pusztaszabolcs Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az önkormányzati tulajdonú 
Kastély (2490 Pusztaszabolcs, Szabolcspuszta 1.) telekhatáron belül 1 db ideiglenes áramvételezésre 
alkalmas mérőhelyet alakít ki, ennek érdekében a működési tartalék előirányzatból 420.000 forintot 
átcsoportosítja a 2022. évi költségvetésében a beruházások közé „Kastély ideiglenes áramvételezési hely 
kiépítése” címen. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a költségvetés módosítást terjessze be. 
 
Felelős: Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester 
Határidő: azonnal 
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19.38 órakor Simonné Zsuffa Erzsébet polgármester megköszönte a részvételt és az ülést bezárta. 
 

K. m. f. 
 
 
 
 
 
 

Simonné Zsuffa Erzsébet 
polgármester 

Vezér Ákos 
jegyző 

 
 

 


